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 Tumba 

 

Månadsmöte i Seniorhuset 2023-08-21 

 

1. Mötesdeltagarna, ca 45 personer, hälsas välkomna av vår ordförande Steinar 

Holmström. Då omständigheter på grund av en knäskada gör det svårt för 

Steinar att leda mötet lämnas istället över till vice ordf. Karin Lindgren. 

2. Till justerare utses med bifall av deltagarna, Ingrid Fellevik och Jan Karlsson. 

3. Beslutsärende: Under det gångna året har styrelse i Grödinge PRO saknats. En 

överenskommelse upprättades, enligt bilaga 1, mellan PRO Grödinge och PRO 

Tumba i april. Den innebär att Grödinge PRO under en övergångsperiod 

2023/24 avvecklas. Grödinges nuvarande ekonomi överförs till Tumba. 

Grödinges medlemmar erbjuds under 2024 att bli medlem i PRO Tumba. 

Nuvarande medlemmar i Grödinge får under 2024 en subventionerad 

medlemsavgift. Inbjudan till aktiviteter görs. Under 2023 planeras 2 

medlemsmöten i Vårsta.                                                                                     

Beslut tas av mötesdeltagarna som bifaller det fortsatta arbetet enligt den 

upprättade överenskommelsen.  

4. Information om Pensionärsrådet (tidigare KPR). Gudrun Carlsson berättar 

kortfattat vad det kan innebära för oss äldre i kommunen. Bifogar några rader 

från mötet 2023-05-31 enligt bilaga 2.                                                                              

I gruppen finns representanter från SPF och PRO. Två kommunpolitiker och 

deltagare från bl.a vård och omsorgsförvaltningen. Vid mötet senast 

berättades det om hur det fortgår med språkutbildningen av vård och 

omsorgspersonal. Den går dessvärre väldigt långsamt framåt då vikarier 

krävs vid utbildningstillfällena. Mätning av hemtjänstens insatser har 

genomförts med ett specifikt ”hemtjänstindex”. Dessvärre ligger Botkyrka lågt 

på skalan. Från våra föreningar önskas större fokus på bostadsfrågan. Vi 

måste bli duktigare på att driva våra frågor. Ett alternativ är att starta upp en 

bostadsgrupp och en hemtjänstgrupp. Deltagarna uppmanas vid intresse att 

anmäla sig till respektive grupp. 

5. Cirkel, vardagsjuridiska frågor. Lisbeth Holmström berättar om vad höstens 

cirkel kommer att innefatta. Försäkringsfrågor, att vara konsument, 

bouppteckning, vita arkivet, testamente, olika sparformer etc. etc.                        

Studiematerialet är utfärdat av Finansinspektionen.                                                  
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I dagsläget har 10 personer anmält sig till kursen. Eventuellt kan det bildas 2 

grupper. Då finns utrymme för ytterligare deltagare. Förslag på lämpliga 

dagar och tider kommer att meddelas alla. 

6. Övriga cirklar. Dragspel, handarbete, litteratur, vinkunskap och bridge. Dom 

flesta startar upp under augusti. 

 

 

  Kaffe/the paus med goda smörgåsar. Tack Britt-Louise och Marianne. 

 

 

7. Höstens verksamhet presenteras. Aktivitetsschema delas ut. Det kan även 

hittas på hemsidan där även aktivitetskalendern finns.                                         

Ing-Marie informerar om höstprogrammet från Botkyrka Riksteaterförening.     

Steinar låter meddela att boulegänget åker till Åland 30–31/8 för att 

representera PRO Tumba vid tävlingar. 

8. Övriga frågor.   

a) Steinar lyfter problemen med de återkommande bedrägerierna som sker 

mot äldre. Vid våra möten är det bra att berätta om händelser som 

inträffar. SMS från barnbarn som behöver pengar, utskick från Telia, 

identitetskapning via fb och instagram, underliga mejl med uppmaning att 

gå vidare via länkar. Om möjligt så kolla domännamnet vid konstiga mejl. 

Många underligheter dyker upp. Vi måste vara observanta och varna 

varandra.  

b) En fråga till alla. Ska vi fortsätta med våra möten i Seniorhuset? Det kostar 

en hel del att vara i Folkets hus. Det finns något mindre lokal att hyra i FH. 

Det kommer att undersökas. Som det låter på deltagarna verkar de flesta 

nöjda med att vara i Seniorhuset trots att det blir trångt. 

9. Lotteridragning med vinster till lyckliga vinnare. Tack till er som bidrog. 

10. Avslutning. Ett stort tack för visat intresse. 
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Sekreterare                                                                       Ordförande 

 

Ing-Marie Lindskog                                                                Karin Lindgren 

 

 

 

Justerare                                                                             Justerare 

 

Ingrid Fellevik                                                                     Jan Karlsson 

 

 

 

 

 


